
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie bytovej, sociálnej a zdravotníctva pri MsZ v Kežmarku, ktoré sa konalo dňa 10.06.2024 

o 15.00 hod. v zasadacej miestnosti Mestského úradu na I. poschodí. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácia o fungovaní Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel 

3. Návrh na nájom mestských bytov 

4. Návrh na opakovaný nájmom mestských bytov 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Otvorenie a zahájenie zasadnutia komisie uskutočnila ako predseda komisie Ing. Eleonóra Levická, ktorá privítala 

prítomných členov komisie. Na zasadnutie komisie bol prizvaný aj riaditeľ nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra 

Kežmarok, n.o. Ing. František Lešundák a námestníčka riaditeľa pre liečebno – preventívnu starostlivosť          

MUDr. Beáta Šoltýsová, ktorá bola pre neprítomnosť ospravedlnená. 

 

Ing. Levická oboznámila členov komisie s programom, ktorému sa následne venovali. 

2. Informácia o fungovaní Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel 

 

Riaditeľ nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, n.o. oboznámil členov komisie o fungovaní nemocnice. 

Informoval o zmene námestníčky riaditeľa pre liečebno – preventívnu starostlivosť, ktorou sa stala MUDr. Beáta 

Šoltýsová. Primárom interného oddelenia je MUDr. Rudolf Potanko  a tiež nastala zmena primára chirurgie, 

ktorým je  MUDr. Štefan Volák. 

Riaditeľ nemocnice hovoril o nedostatku personálu, tak ako lekárov aj zdravotných sestier, o nedostatku 

operačných sál ( vízia výstavby nových operačných sál – pracuje sa na projekte), a tiež o potrebe posilnenia 

Anestéziologicko-resuscitačného oddelenia. Požiadal o súčinnosť mesta so zabezpečením ubytovania pre 

zamestnancov nemocnice.  

Nemocnica disponuje 1-dňovou chirurgiou s externými lekármi. Riaditeľ nemocnice informoval o presunutí 

urgentného príjmu do nemocnice v Poprade. Prioritou nemocnice je gynekologicko – pôrodnícke oddelenie.   

Členovia komisie diskutovali s riaditeľom nemocnice o prípadných možnostiach. Na záver  Ing. František 

Lešundák poďakoval za pozvanie. 

 

3. Návrh na nájom mestských bytov 

 

Spravbytherm s.r.o., Starý trh 47, Kežmarok oznámil mestu Kežmarok uvoľnenie mestských bytov: 

Baštová 8, byt č. 19 1-izb. 

Baštová 8, byt č. 22 1-izb. 

 

Členovia komisie na základe zoznamov žiadateľov o byt a žiadostí o výmenu bytu posudzovali jednotlivé žiadosti 

a do predmetných mestských bytov odporučili Dušana Solusa, Kežmarok a Alžbetu Kušmirekovú, Kežmarok. 

za: (Ing. Levická, PhDr. Sabolová, Ing. Wagner, Mgr. Karabinošová, Mgr. Šimoňák, MUDr. Böhmer, ) 

4. Návrh na opakovaný nájmom mestských bytov 

 

Predsedkyňa informovala členov komisie, že dňa 31.07.2024 a 31.08.2024 uplynú doby nájmu, vyplývajúce 

z Nájomných zmlúv uzatvorených na dobu určitú, v bytových domoch na ulici Gen. Štefánika 1049/14, Košická 

2374/1, Košická 2466/5, Lanškrounská 2501/1A, Lanškrounská 2527/1C, Weilburská 2550/13, Kežmarok, 

nájomcom mestských bytov: 

 

 



Gen. Štefánika 1049/14                    č. bytu 

Mária Ramsová       19 

Ľubomír Matejovský                   28 

 

Košická 2374/1                     č. bytu 

Jaroslava Šimšajová      13 

 

Košická 2466/5                     č. bytu 

Bc. Zuzana Chmelárová Relovská      1 

 

Lanškrounská 2501/1A                               č. bytu 

Lucia Lopatovská      13 

 

Lanškrounská 2527/1C                               č. bytu 

Renáta Cehelníková       15 

 

Weilburská 2550/13                     č. bytu 

Libuša Rennerová                   29 
 

Podľa §12 ods. 3 zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní v platnom znení  

(ďalej len zákon č. 443/2010 Z. z.) má nájomca  právo na opakované uzavretie zmluvy o nájme nájomného bytu 

pri dodržaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve a v zákone č. 443/2010 Z. z. Žiadatelia o opakovaný nájom 

predmetné podmienky spĺňajú. 

za: (Ing. Levická, PhDr. Sabolová, Ing. Wagner, Mgr. Karabinošová, Mgr. Šimoňák, MUDr. Böhmer, ) 

5. Rôzne 

JUDr. Trautmanová informovala členov komisie o problematike bezdomovcov, ktorí sa zdržiavajú v okolí nového 

evanjelického kostola v Kežmarku. Členovia komisie diskutovali o danom probléme, o prípadných riešeniach. 

6. Záver 

Ing. Levická ako predseda komisie ukončila zasadnutie komisie bytovej, sociálnej a zdravotníctva a všetkým 

poďakovala za účasť. 

Ďalšie zasadnutie Komisie bytovej, sociálnej a zdravotníctva pri MsZ v Kežmarku bude naplánované  po dohode 

s vedením Mesta Kežmarok.   

 

 

 

 

   

 

Mgr. Martina Prokopovičová                                                 Ing. Eleonóra Levická                

             zapisovateľka                                predseda komisie 


